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Abstract (en)
The fuel injection valve has in a valve body (1) an axially sliding valve member (5) which has a sealing face (7) at one end. With this face it works
together with a valve seating face (9) on the valve body to control an injection cross-section. From the seating face, at least one injection opening
leads into the combustion chamber. There is an electrical control member (23) operating the valve member axially through a hydraulic working
chamber (19). A second electrical control member (27) is provided to operate the valve member, controlled independently of the first one. The
hydraulic working chamber is bounded by a valve piston (17) connected to the valve member and by adjusting pistons (25,29) connected to the
control members.

Abstract (de)
Kraftstoffeinspritzventil für Brennkraftmaschinen mit einem in einem Ventilkörper axial verschiebbaren Ventilglied (5), das an seinem einen Ende
eine Ventildichtfläche aufweist, mit der es zur Steuerung eines Einspritzquerschnittes mit einer Ventilsitzfläche am Ventilkörper zusammenwirkt,
von der wenigstens eine Einspritzöffnung in den Brennraum der zu versorgenden Brennkraftmaschine abführt und mit einem das Ventilglied (5)
axial betätigenden elektrischen Stellglied (23), das über einen hydraulischen Arbeitsraum auf das Ventilglied wirkt. Dabei ist für eine verbesserte
Steuerung der Ventilgliedhubbewegung ein zweites elektrisches Stellglied (27) zur Betätigung des Ventilgliedes (5) vorgesehen, das unabhängig
vom ersten elektrischen Stellglied (23) ansteuerbar ist. <IMAGE>
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